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Van:
Verzonden: vrijdag 2 juni 2023 14:04
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: SVP REACTIE_zienswijze ontwerpbeschikking NX Filtration B.V. 

Grondwateronttrekking voor proceswater

Categorieën: NX Filtration

In reac e, even voor de duidelijkheid. Wij zijn in contact met de provincie Overijssel als bevoegd gezag in deze. We 
hoeven dus NIET inhoudelijk te overleggen met Hengelo hierover (bullet 1). Risico is dat we in een hele discussie 
terecht komen die niet bevordelijk is voor het proces. 

De vragen onder bullet 2 en 3 zijn wel interessant: of we wellicht stukken niet hebben gezien die Hengelo wel kent. 
Aan de andere kant… Ook hier is onze lijn met Overijssel centraal, van de provincie betrekken we onze informa e. 
Dus wanneer jullie niets gemist hebben, dan doen we het met de stukken die we hebben ontvangen. Geen overleg 
et Hengelo erover voeren dus. 

 

Van: @vechtstromen.nl>  
Verzonden: vrijdag 2 juni 2023 13:56 
Aan: @vechtstromen.nl> 
CC: @vechtstromen.nl>;  

@vechtstromen.nl> 
Onderwerp: RE: SVP REACTIE_zienswijze ontwerpbeschikking NX Filtration B.V. Grondwateronttrekking voor 
proceswater 

Hoi  

Ik heb jullie beiden geprobeerd te bellen, maar kon jullie helaas niet aan de lijn krijgen. Ik belde over de (pro foma) 
zienswijze die we gaan indienen tegen de vergunning van NX filtra on.  
De gemeente Hengelo was enigszins ontstemd dat wij een zienswijze gaan indienen en dat zij hier niet van op de 
hoogte zijn gesteld. Daarom wilde ik even aantal dingen overleggen: 

-Is er al contact geweest over deze vergunning en de geohydrologische onderbouwing van Lammerswater met de
gem Hengelo?
-De gemeente is van mening dat de onderbouwing best goed en uitgebreid hee  plaatsgevonden (voor zover zij dit
kunnen beoordelen aangezien zij geen hydrologen in dienst hebben)  en vraagt of wij wel alle stukken hebben
gehad?
-Zijn wij ook op de hoogte van de mi grerende maatregelen die worden voorgesteld ten aanzien van het voorstel
dat NX filtra on een plan hee  om de bomen water te geven op het moment dat het grondwater teveel onderuit
zakt? Hier moet nog het een en ander voor worden uitgewerkt. (Heb daar persoonlijk wel mijn bedenkingen bij of
dit wel gaat werken).

Wanneer jij  of  in de gelegenheid zijn dan bel mij even terug.  gaat vanmiddag de gemeente 
Hengelo ( ) bellen met een kort stukje uitleg tav van deze zienswijze.  

Groet  








